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KS/2019/782
§ 93
Beslut om ökat utbud rörande avfallsstaxan 2020
Sammanfattning av ärendet  
Enligt beslut i kommunfullmäktige i Höganäs kommun den 31 mars 2016, § 38, har 
Nordvästra Skånes Renhållnings AB (NSR AB) sedan den 1 januari 2020 tagit över ansvaret 
för att driva avfallshanteringen inom kommunen.

Sedan NSR tog över vid årsskiftet har det inkommit önskemål från invånarna/abonnenterna 
om att komplettera med några tjänster för att ytterligare förbättra avfallshanteringen.

NSR vill med detta förslag höja servicenivån efter abonnenternas önskemål.

Förändringarna kommer att kommuniceras till abonnenterna genom olika 
informationsåtgärder.

Förslaget är att de nya tjänsterna börja gälla snarast efter att kommunfullmäktiges beslut 
vunnit laga kraft, dock senast den 1 oktober 2020.
 
Beslutsunderlag
Teknik- och fastighetsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 2 juli 2020,
Nordvästra Skånes Renhållnings AB (NSR AB), förslag till förbättrad avfallstaxa.
 
Förslag till beslut 
Ulf Molin (C) yrkar bifall till förslag till beslut.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer sitt eget förslag till beslut under proposition och 
finner att arbetsutskottet beslutar att bifalla förslaget.

Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta

att godkänna NSR:s förslag till utökat utbud i renhållningstaxan från och med 1 oktober 2020.

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen
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KS/2020/414
§ 94
Kvalitetspolicy rörande hantering av avloppsslam
Sammanfattning av ärendet  
Höganäs kommuns avloppsreningsverk har sedan 2010 varit certifierade i enlighet med 
certifieringssystemet REVAQ med avseende på kvalitén på avloppsslam.
I samband med den första certifieringen togs en kvalitetspolicy fram för att klargöra 
kommunens inställning till slamhanteringen. Det har nu gått tio år sedan kvalitetspolicyn 
fastställdes. Kvalitetspolicyn har uppdaterats och behöver återigen fastställas.

Syftet med certifieringssystemet REVAQ är att säkra att växtnäring från avloppsfraktioner 
produceras på ett ansvarsfullt sätt och att kvaliteten uppfyller fastställda krav. Syftet är även att 
erbjuda alla aktörer transparent information om hur slammet produceras och att det sker 
fortlöpande förbättring av kvaliteten på avloppsvattnet som kommer till avloppsreningsverket 
och därmed på växtnäringen från slammet.

Enligt reglerna för certifieringssystemet REVAQ skall det finnas en kvalitetspolicy som 
beskriver ambitionerna med avseende på slamkvaliteten. Policyn ska innehålla ett åtagande om 
ständiga förbättringar. I certifieringsreglerna står det att policyn ska fastställas av respektive 
nämnd eller styrelse, i vårt fall blir det kommunstyrelsen.
 
Beslutsunderlag
Teknik- och fastighetsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 2 juli 2020,
Kvalitetspolicy avloppsslam, den 2 juli 2020.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer sitt eget förslag till beslut under proposition och 
finner att arbetsutskottet beslutar att bifalla förslaget.

Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta

att fastställa bifogad kvalitetspolicy.

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen
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KS/2020/406
§ 95
Ändrad finansieringsmodell för medlemsavgiften från och med 
2021 samt fastställande av ramen för medlemsavgiftens storlek 
2021 - 2023 avseende Skånes Kommuner
Sammanfattning av ärendet  
I dag består finansieringen från de skånska kommunerna av Kommunförbundet Skånes
verksamhet dels av en medlemsavgift och dels av finansiering via en rad samverkansavtal och 
överenskommelser mellan kommunerna och förbundet.

Nuvarande fördelning av den årliga medlemsavgiften sker utifrån kommunernas samlade 
skatteintäkter och generella statsbidrag. Kommunförbundet Skåne gör bedömningen att 
nuvarande fördelning inte är transparant utifrån de verksamheter som Kommunförbundet 
Skåne bedriver. Dessutom har förändringarna mellan åren av avgiftens storlek ibland varierat 
kraftigt och försvårat både för förbundet och kommunerna att planera inför kommande 
budgetår. Därför föreslås Kommunförbundet Skåne en ny beräkningsmodell som i stället 
utgår från en årlig ram som fördelas på medlemskommunerna utifrån antalet invånare per 
kommun, baserat på invånarantalet enligt SCB den 1 januari året innan budgetåret. 
Förändringen föreslås införas från och med budgetåret 2021. Utöver medlemsavgiften har 
olika samverkansavtal och överenskommelser träffats mellan kommunerna och 
Kommunförbundet Skåne vilka finansieras genom separata faktureringar.

För att uppnå en enklare översikt över vad kommunerna betalar till förbundet och för att 
tydligare kunna planera verksamheten utifrån ett helhetsperspektiv föreslår förbundet att 
ovannämnda intäktsformer slås samman med medlemsavgiften till en totalram: Medlemsavgift 
till Skånes Kommuner, som fördelas till kommunerna utifrån antalet invånare.

Följande ingår inte i den nya totalramen ”Medlemsavgift till Skånes Kommuner” och kommer 
således att faktureras separat beroende på Höganäs kommuns deltagande:
• Avgiften till Business Region Skåne, BRS. Fram till och med 2022 kommer kommunerna att 
faktureras separat för avgiften till BRS. Därefter kommer de kommuner som vill fortsätta ta 
del av bolagets service att kunna sluta separat avtal med bolaget.
• Upphandlingar som Skånes Kommuner utför åt kommunerna. Dessa finansieras via kick-
back och belastar inte medlemsavgiften.
• Kostnader för den verksamhet som benämns Räddsam Skåne. Fram till och med 2020 har 
Kommunförbundet Skåne fakturerat kommunerna för Räddsam Skåne. Från och med 2021 
kommer denna verksamhet inte att finnas kvar inom förbundet.
• Kostnader för de kommuner som ingår i vård- och omsorgscollege. Dessa debiteras separat 
för de kommuner som deltar i verksamheten.
• Tjänster kopplat till e-hälsoförvaltning som förvaltas av Region Skåne respektive Inera. 
Dessa debiteras kommunerna separat utifrån underlag från Region Skåne och Inera.
• Verksamheten som bedrivs inom Teknikcollege som under hösten 2020 kommer att övergå 
till Region Skåne.
• Kostnader för deltagande i kurs- och utbildningsverksamhet. Deltagande betalas separat. 
Dock ingår medverkan i förbundets nätverksmöten så länge dessa kan hållas i förbundets 
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lokaler.

De olika samverkansavtal och överenskommelser som ingår i totalramen, Medlemsavgift till 
Skånes Kommuner, från och med 2021 framgår av bilaga 1. Samverkansavtalen och 
överenskommelserna kommer successivt att sägas upp och skrivas om för att anpassas till de 
nya uppdrag som Skånes Kommuner nu går in i. Uppdragen i avtalen kommer dock att 
kvarstå så länge detta är beslutade verksamhet i förbundets verksamhetsplan.

Den totala avgiften som medlemmarna betalar för finansiering av Skånes Kommuner 
(inklusive tidigare samverkansavtal och överenskommelser enligt bilaga 1) reduceras 2021 med 
drygt 22 % och 2022 med ytterligare 7,5 %.

Se bilaga 2. En stor del av den minskade avgiften för kommunerna för 2021 bygger på att 
upphandlingskostnaderna finansieras genom så kallad kick-back från leverantörerna. En annan 
del av reduceringen förklaras med att verksamheten Räddsam Skåne inte kommer att finnas 
kvar inom förbundet från och med 2021.

Konsekvensen av reduceringarna ovan innebär en förändring av medlemsavgiften per 
invånare enligt följande:
2020: 43 kronor per invånare
2021: 33 kronor per invånare
2022: 31 kronor per invånare

Förbundsmötet 2020-10-02 föreslås fastställa totalramen, Medlemsavgift till Skånes 
Kommuner, för perioden till och med budgetår 2023. Ramen för medlemsavgiften för 2021 
och 2022 framgår av bilaga 2. För 2023 beslutar styrelsen om indexuppräkning av totalramen, 
med SKR:s prisindex som grund. Det är den totala ramen i tkr som indexeras årligen och inte 
avgiften per invånare.

I nuvarande stadgar daterade 2011-05-13 står följande:
”Förbundsmötet äger besluta om annan grund för årsavgiftens fastställande och erläggande 
om samtliga medlemmar är eniga härom. ”. För att förbundsmötet 2020-10-02 ska kunna fatta 
beslut om den nya finansieringsmodellen som föreslås ovan måste samtliga medlemmar 
sålunda innan förbundsmötet ha godkänt styrelsens förslag till beslut.
 
Beslutsunderlag
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse den 10 augusti 2020,
Kommunförbundet Skåne, Ändrad finansieringsmodell för medlemsavgiften till Skånes 
Kommuner, den 14 maj 2020,
Kommunförbundet Skåne, Förteckning över samverkansavtal och överenskommelser 
ingående i ny medlemsavgift, bilaga 1
Kommunförbundet Skåne, Totalram medlemsavgift Skånes kommuner, bilaga 2
Kommunförbundet Skåne, protokoll 25 juni 2020, § 25.
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Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer sitt eget förslag till beslut under proposition och 
finner att arbetsutskottet beslutar att bifalla förslaget.

Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta

att godkänna förslag till ändrad finansieringsmodell baserad på antalet invånare i de skånska 
kommunerna,
 
att godkänna förslag om att ”Medlemsavgift till Skånes Kommuner” från och med 2021 
inkluderar både nuvarande medlemsavgift och samverkansavtal och överenskommelser enligt 
bilaga 1,

att godkänna förslag till ram för medlemsavgiftens storlek 2021-2023.

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen
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KS/2019/966
§ 96
Svar på motionen angående inrättande av vård- och 
omsorgsprogram
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslutade den 28 november 2019, § 122, att remittera motion angående 
inrättande av ett vård- och omsorgsprogram i Höganäs, inkommen den 15 november 2019, till 
kommunstyrelsen för beredning.
Kommunstyrelsens beslutade den 14 januari 2020, § 15 att uppdra åt utbildningsnämnden att 
utarbeta yttrande över inkommen motion för svar till kommunfullmäktige senast den 24 
september 2020.

Motionärerna Carola Persson (S) och Roger Nilsson (S) yrkar i sin motion angående 
inrättande av ett vård- och omsorgsprogram i Höganäs

- att det startas ett vård- och omsorgsprogram på Kullagymnasiet
- att det ska finnas två spår inom programmet, ett högskoleförberedande med
internationell inriktning och ett yrkesförberedande
- att samverkansmöjligheter med Kunskapsforum ses över

Utbildningsnämnden menar att även om vård- och omsorgssektor är i stort behov av personal 
är det väldigt få elever som söker sig till vård- och omsorgsprogrammet både nationellt men 
även lokalt. Baserat på söksiffrorna de senaste åren föreslår utbildningsförvaltningen att 
utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen.
 
Beslutsunderlag 
Utbildningsnämnden, yttrande den 2 juni 2020,
Utbildningsnämnden, beslut den 2 juni 2020,
Carola Persson (S) och Roger Nilsson (S): Motion angående inrättande av ett vård- och 
omsorgsprogram, den 14 november 2019.
 
Förslag till beslut
Lennart Nilsson (S) yrkar att motionen ska bifallas.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer sitt eget förslag till beslut under proposition och 
finner att arbetsutskottet beslutar att bifalla förslaget.
 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer Lennart Nilssons (S) yrkande om att bifalla motionen 
under proposition och finner att arbetsutskottet beslutar att avslå yrkandet.
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Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta

att avslå motionen.

Reservationer
Lennart Nilsson (S) reserverar sig mot att avslå motionen.

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen

Page 9 of 15



PROTOKOLL
KS ARBETSUTSKOTT

2020-08-25

SIGNATUR

 

KS/2017/685
§ 97
Svar på motion angående samordnare för bidragsansökningar
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslutade den 26 oktober 2017, § 125, att remittera motion angående 
samordnare för bidragsansökningar, inkommen den 13 december 2017, till kommunstyrelsen 
för beredning.
Kommunstyrelsens beslutade den 9 januari 2018, § 16 att uppdra åt kommunledningskontoret 
att utarbeta yttrande över inkommen motion för svar till kommunfullmäktige senast den 31 
maj 2019.

Louise Stjernquist (L), Ros-Mari Paulsson (L) och Lennart Johansson (L) har den 13 december 
2017 lämnat in en motion ”Samordnare för bidragsansökningar”. Motionärerna yrkade på 
följande:
- att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppgift att ta fram ett förslag för finansiering, 
former och villkor för en sådan samordnare
- att en samordnare med huvudsyfte att söka upp och ansöka om bidrag inrättas under 
kommunledningskontoret, samt
- att samordnaren ska kunna användas av alla förvaltningar i kommunen

Kommunledningskontoret genomförde en analys och uppföljning under 2019 över 
handläggningen av de riktade statsbidragen. Vi konstaterade att antalet statsbidrag som är 
relevanta för Höganäs är många och att projektmedel för hel- eller delfinansiering finns att 
söka hos en rad av myndigheter. Analysen visade att respektive förvaltning har god överblick 
och kontroll över möjligheterna med de riktade statsbidragen. Analysen visade också att det i 
vissa verksamheter innebär en omfattande administrativ insats. Den uppföljning och analys vi 
gjorde under 2019 visar också att det är angeläget att verksamheterna fortsatt decentralt har 
kontroll över bidragsmöjligheterna som är knutna till de verksamheter som utförs. Därför 
föreslås inte en central tjänst för detta i nuläget. Många statsbidrag kan dock vara svåra att 
identifiera och har dessutom korta ansökningsperioder. Ett IT-stöd för identifiering av möjliga 
statsbidrag bedöms underlätta hanteringen och kortar ner ledtiderna för bevakning och 
hantering av statsbidragsansökningar. Ett IT-stöd, ”Statsbidragsportalen” kommer att testas 
under ett år, med start under hösten 2020. Statsbidragsportalen identifierar drygt 600 olika 
finansieringsmöjligheter och uppdateras varje vecka. Efter teståret planeras en utvärdering och 
bedömning om organisationen behöver stärkas med en central resurs för samordning av 
bidragsansökningar.
 
Beslutsunderlag
Kommunledningskontoret, yttrande den 13 augusti 2020.
Louise Stjernquist (L), Ros-Mari Paulsson (L) och Lennart Johansson (L): Motion angående 
samordnare för bidragsansökningar, inkommen den 13 december 2017.
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Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer sitt eget förslag till beslut under proposition och 
finner att arbetsutskottet beslutar att bifalla förslaget.

Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsens föreslå kommunfullmäktige besluta

att avslå motionen.

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen
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KS/2020/445
§ 98
Borgensram för Höganäs Energi AB
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslutade den 12 december 2012, § 142, om att fastställa den totala 
borgensramen för Höganäs Energi AB till 200 mnkr. Däremot är beslutet om borgensram inte 
formulerat som en proprieborgen där kommunen, såsom för egen skuld, borgar för Höganäs 
Energi AB:s upplåning mot borgen. En förutsättning för att få fortsätta låna mot borgen hos 
Kommuninvest är att Höganäs kommun, såsom för egen skuld, går i borgen för Höganäs 
Energi AB:s låneförpliktelser.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer sitt eget förslag till beslut under proposition och 
finner att arbetsutskottet beslutar att bifalla förslaget.

Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta

att såsom för egen skuld ingå borgen för Höganäs Energi AB:s låneförpliktelser upp till ett 
totalt högsta lånebelopp om 200 mnkr, jämte därpå löpande ränta och kostnader.

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen
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KS/2015/852
§ 99
Ändring av kommunstyrelsens behörighetsbeslut samt 
firmatecknare
Sammanfattning av ärendet  
Personalomsättning och organisationsförändringar ger anledning till ändring av 
kommunstyrelsens behörighetsbeslut. Ändringarna är markerade med asterisk.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer sitt eget förslag till beslut under proposition och 
finner att arbetsutskottet beslutar att bifalla förslaget.

Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta

att bemyndiga ekonomichef Maria Bylund, redovisningsansvariga Sandra Flodmark, controller 
Catrin Ragnvid, budgetcontroller Eva Bernhold, controller Jeanette Liljenberg, 
redovisningsekonom Lucie Cesar, ekonomiassistent Marianne Strandqvist och controller 
Djana Jahic att två i förening underteckna Höganäs kommuns bankkonton,

att bemyndiga ekonomichef Maria Bylund, redovisningsansvariga Sandra Flodmark, 
budgetcontroller Eva Bernhold eller controller Djana Jahic att två i förening teckna avtal på 
internetbanken.

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen
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§ 100
Redovisning av delegeringsbeslut
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer sitt eget förslag till beslut under proposition och 
finner att arbetsutskottet beslutar att bifalla förslaget.

Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta
 
att lägga följande delegeringsbeslut till handlingarna:

Delegeringsbeslut
 KS/2020/412-1  Beslut på delegation volontärscentrum
 KS/2020/412-2  Beslut på delegation Överföring av budget tillgänglighetssamordnare
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§ 101
Anmälningar för kännedom
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer sitt eget förslag till beslut under proposition och 
finner att arbetsutskottet beslutar att bifalla förslaget.

Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta
 
att lägga följande anmälningar till handlingarna:

Anmälningar
 KS/2020/32-5  Protokoll HOAB 2020-06-18
 KS/2020/168-7  Protokoll Höganäs Energi 2020-06-10
 KS/2020/168-8  Protokoll Höganäs Energi 2020-06-10
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